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Formandsberetning 2019 
 

Vi har i A/F Hasselhøj gennem flere år kørt regnskabet så det lige kører rundt eller gerne med et mindre 

underskud for at undgå, at vi ligger inde med et større aktiv end nødvendigt. Målet har været at have aktiver 

nok til at kunne betale det først afdrag til YouSee, inden vi får det nye kontingent ind. 

I år bliver der sat lidt ekstra af per husstand for at kunne foretage nogle reparationer på vores kabler, da der 

for nogle medlemmer er ret dårligt signal som skyldes dårlige kabler. 

Det er lige nu uvist hvor stor en udbedring der er tale om, men vi har bedt YouSee undersøge sagen og 

komme med til tilbud. 

I den forbindelse vil jeg gerne opfordre alle medlemmer til at henvende sig til bestyrelsen, hvis de oplever 

dårlig kvalitet i TV eller bredbånd. Vi ved jo ikke om der er problemer hvis vi ikke får besked! 

 

Vi har iværksat, at YouSee får åbnet vores anlæg for fremmede udbydere. Det vil betyde, at f.eks. FastSpeed 

vil kunne levere bredbånd via vores anlæg. Der er lidt ekspeditionstid på at få åbnet op, men forvent det 

være på plads snarest. 

 

På grund af den ekstra forventede udgift til udbedringer af kablerne er der i år en ekstra udgift indlagt på 

300 kr. i forhold til sidste år. Når vi ved, hvor meget vores udgift bliver vil næste års kontingent blive 

reguleret tilsvarende. Vi foreslår et kontingent på 2.635 kr. i 2020. 

 

På bestyrelsens vegne 

 

Formand Henrik Nordtorp 
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